



## STYREMØTE – Referat

**Dato/tid:** 11.01.2024 kl 1900

**Sted:** DNB

**Tilstede:** Terje Håkonsen, Ole Håkon Stien, Tor Lian, Jørn Nilsskog, Marika Trones, Mats Thomassen, Hans Olav Bjelvin, Tore Bakkejord, Edvard Lillegård og Torbjørg Myhre

**Ikke møtt:** Daniel Korsvik

| Sak  |                                                                                                                                                                                                                                                                           | Ansvar                                         | Frist |
|------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------|-------|
| 1/24 | Gjennomgang av referat fra 08.11.23:<br><br>Det må kalles inn til ryddemøte for garasjen. Noe som ikke er fulgt opp.<br>Skytesimulatoren må sjekkes hvor er, og om den fungerer.<br>Det purres på at alle går gjennom hjemmesida, og sender tekst og bilder til Torbjørg. | Hans Olav<br><br>Jørn og Hans Olav<br><br>Alle |       |
| 2/24 | Eiendom info: Garasjen er forsikret.<br>Det må lages en plan for rep. av hus laksetrapp<br>Lalia må vente til våren.<br><br>Garasjen må repareres. Elnar har material liggende som de avtaler med han om å få fikset.                                                     | Tor<br><br>Tor og Hans Olav                    |       |
| 3/24 | Fuglehund info: Klubbmesterskap og fest 20.01.24.<br>Det arr. 2 jaktprøver<br>Nytt dommerutvalg: Øyvind Karlsen, Frank Stuvland og Edvard Lillegård<br>Det jobbes for å få bedre organisering av/på jaktprøvene                                                           | Marika                                         |       |
| 4/24 | Styret enstemmig for å kjøpe inn Muurikka stekepanne til ca. kr 13000,-                                                                                                                                                                                                   | Jørn                                           |       |
| 5/24 | Hengeren må forsikres!                                                                                                                                                                                                                                                    | Jørn                                           |       |
| 6/24 | Nytt jegerprøvekurs starter 26. jan., og det planlegges ca. 8 kurs i år.<br>Marika og Edvard ønsker å komme på kursene for å fortelle om vår jentesatsing og ungdomsarbeid/tilbud.                                                                                        |                                                |       |
| 7/24 | Leirdue info: Litt mindre aktivitet i 2023 mot 2022.<br>Det er utdannet 5 nye dommere.<br>Elkem sponser kr 15000,- til ungdomsskyting.<br><br>Pris på duer og skudd sjekkes                                                                                               | Hans Olav                                      |       |
| 8/24 | Elgjegerforeningen ønsker å bygge riflebane på Mangholmheia, noe vi er skeptiske til p.g.a. økt støy. Viktig at vi er involvert i en evt. behandling av søknad.                                                                                                           |                                                |       |
| 9/24 | Mottatt nabovarsel Laliaveien 199 – styret ingen innvending.                                                                                                                                                                                                              |                                                |       |

|       |                                                                                                                                                                                                                              |                        |  |
|-------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------|--|
| 10/24 | Økonomi:<br><br>Frist til 1 feb/15 feb for å få ut arenamidler.<br><br>God likviditet.                                                                                                                                       | Mats                   |  |
| 11/24 | Årsmøte avholdes tirsdag 12. mars kl 1830<br>Styremøte kl 1700<br>Bestilles på Meyergården<br><br>Innkalling legges på hjemmesida senest 12. febr.<br>Alle utvalgsledere må skrive årsberetning som sendes Torbjørg snarest. | Terje<br><br>Torbjørgh |  |

Møtet avsluttet: kl 21.30

Neste møte: 26.02.2024

Referent Torbjørg